
Motion till riksdagen 

1989/90:Fö404 
av Marianne Andersson och Ingvar 

Karlsson i Bengtstors (båda c) 

Remmene skjutfält 

I och med riksdagsbeslutet i december 1989 om nedläggning av ett antal rege

menten och därmed följande koncentration av den militära verksamheten 

ändras också betingelserna när det gäller de militära övningarna. något som 

inte tidigare beaktats i debatten. 

Värnpliktsutbildningen kommer att öka i Borås och Skövde. Skövde får 

det mobiliserings- och utbildningsansvar som hittills har ankommit på I 17 i 

Uddevalla. 

Enligt vad vi erfarit finns nu planer på att Skövdeförbanden och även fall

skärmsjägarna i Karlsborg kommer att förlägga sina övningar till Remmene 

skjutfält. liksom förstås som tidigare I 15 i Borås. 

Remmene skjutfält är det minsta skjutfältet i regionen och har ett utsatt 

läge mellan två tätorter. Vårgärda och Herrljunga. Redan tidigare finns kla

gomål över bullerstörningar från skjutningarna på fältet. Krav på reducering 

av bullret har framförts. Att i det läget planera för en utökning av övning

armt och därmed skjutningarna på fältet utan att någon konsekvensutred

ning har gjorts är enligt vår uppfattning felaktigt. 

Befolkningen i området har rätt att få veta vilka skjutningar som ska ske 

på Hi! t et och vilka effekter detta har på miljön. Dessutom bör de ekonomiska 

konsekvenserna av bl a ökade transportkostnaderna utredas innan man be

stämmer sig för ökad övningsverksamhet på Remmene skjutfält. 

Hemställan 

Med hänvisning till det anförda hemställs 

att riksdagen begär att regeringen tillsätter en utredning med upp

gift att utreda effekterna för Remmene skjutfält av den beslutade 

koncentrationen av den militära utbildningsverksamheten. 

Stockholm den 16 januari 1990 

Marianne Andersson (c) Ingvar Karlsson (c) 
i Bengtsfors 
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